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Proces – verbal 
încheiat azi 21.12.2018  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.   

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

 Supus la vot procesul - verbal al sedintei anterioare se aproba cu 9 voturi pentru si o 

abtinere (d-na Veisa Teodora) . 

   D-ul Perieteanu Gheorghe – presedinte de sedinta  citeste ordinea de zi : 

1.  Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local 
  

2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea executiei bugetare pentru trimestrul IV  
2018   
                       

3.  Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul  
2019  
  
 4.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea  Planului de actiuni si lucrari de interes 
local care vor fi executate de  beneficiarii Legii nr. 416/2001 in anul 2019 
  
              5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 

Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba cu unanimitate de voturi . 
            D-ul presedinte Perieteanu Gheorghe citeste pct. 1  de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea rectificarii bugetului local 
 D-ul Matei Florin, consilier superior spune ca a fost efectuata o rectificare de buget 

prin dispozitia primarului si explica in ce a constat aceasta . Mai adauga faptul ca de la C.J. 
Olt am primit 50000 lei . Avand in vedere faptul ca la Scoala Icoana exista un proiect  de 
eficientizare energetica in curs, cofinantarea noastra fiind la peste 200000 lei, propune sa fie 
alocati la aceasta investitie cei 50000 lei . Tinand cont ca azi am fost instiintati ca am mai 
primit prin hotarare de Guvern 100000 lei, mai propune sa fie dusi acesti bani tot pentru 
Eficientizare energetica scoala, insa vor fi cheltuiti in anul urmator .  

D-na primar – daca nu se folosesc acolo pana la 1 iulie 2019, putem muta in alta parte 
cei 100000 lei . 

D-na Veisa Teodora – ar trebui sa incepem si la Ursoaia asfaltarea DC 98 . 
D-na primar – asteptam PNDL III in februarie, daca nu, incercam sa facem cu bani din 

fodul de rulment ce putem . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – vorbim de bani alocati pentru Scoala Icoana si nu stim in 

ce consta proiectul, 11 miliarde mi se pare o suma enorma . 
D-na primar – este vorba de eficientizare energetica, s-a mai discutat, este un proiect de 

avengura prin POR . 
- Daca este nevoie ii mutam la drum, scoala nu este gata cum bati din palme . 
D-ul contabil Matei Florin – cei 100000 lei ii prindem in buget insa este aproape 

imposibil sa-i utilizam anul acesta, la ora 13,00 azi trebuia sa fiu la Slatina cu rectificarea de 
buget . 
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D-na primar – la Ursoaia vom incerca eventual o solutie de asfaltare ceva mai ieftina, 
unele UAT-uri au gasit solutii la un pret mai redus . 

Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de  voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 37  . 

D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea executiei bugetare pentru trimestrul IV  

2018   
D-ul Matei Florin – executia este la data de 30.11.2018, generata de Forexebug, ne-am 

incadrat cu bugetul, am mai avea 300 lei la telefon, platim factura luna viitoare, nu avem 
arierate . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – m-a intrebat d-na Veisa Teodora de ce nu votez executiile 
bugetare 

- Sunt lucruri pe care nu le inteleg, precum alte cheltuieli cu bunuri si servicii 
- Stim cate masini cu piatra s-au carat, numar carti funciare la izlaz, metri de gard la 

sediu primarie, cate materiale au intrat la punti ? 
- 14500 lei au fost cheltuiti pe cheltuieli juridice sa mi se faca mie dosare la instanta 
D-ul State Gheorghe – eu as fi mers la d-ul contabil sa-mi arate facturi, detalii, si 

vedeam detaliile . 
D-na primar- despre gard, noi am facut doar proiectul, sunteti in eroare . 
D-ul Matei Florin – 10664 lei a costat doar proiectul pentru 334 ml gard . 
D-na primar – sa le luam punctual si sa le explicam daca cineva doreste raspunsuri, 

vreau ca de aici consilierii sa plece lamuriti . 
D-na Veisa Teodora – pana acum a intrebat cineva cate tone s-au bagat la drumul Rustii, 

pe alte drumuri sau la dig ? 
D-na primar – carti funciare la izlaz nu s-au platit pana acum pentru ca nu s-au facut 

aceste carti funciare . 
D-ul contabil Matei Florin – banii sunt in buget pentru acele carti funciare la izlaz, n-am 

platit nimic . 
D-na primar – la punti s-a cheltuit foarte putin, s-a facut lucru de calitate . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – am fost la punte la Ursoaia, a iesit bine puntea, insa cred ca 

s-a platit mult fata de materialele care au intrat in lucrare . 
D-na primar – 80000 lei, nu 30000 lei cred ca ar evalua cineva puntile acum, au fost 

utilizate si materiale recuperate, de aceea n-au costat mult, betonul a fost turnat cu cifa . 
D-ul Chirita Nastase – in trecut s-au facut mai multe punti care n-au rezistat in timp,     

n-au fost trainice . 
D-na primar – referitor la procese, nu eu le-am initiat personal, primaria prin mine ca 

reprezentant a initiat procesele, ca urmare a deciziei Curtii de conturi, am fost obligata sa 
deschid acele procese . 

D-ul Perieteanu Gheorghe citeste pct. 12 din raportul Curtii de conturi si spune ca nu s-a 
facut inventariere la podete, recuperare prejudiciu, evaluarea podetelor si altele, nu recuperarea 
sumei de la mine 622000 lei, cu chesoane cu tot . 

D-na primar – exista inventarierea podetelor cand a venit Curtea de conturi . 
- Exista si procesul cu baza sportiva cu Harrison pentru consultanta, puteam sa nu pun 

avocat ? 
- Daca instanta decide 0 lei si 0 bani, asta este, vom vedea . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – presedinte supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se 

aproba cu 9 voturi pentru si unul impotriva (Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata 
hotararea nr. 38  . 

 D-ul presedinte de sedinta da citire pct. 3 de pe ordinea de zi : 
 3.  Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea impozitelor si taxelor locale pentru anul  

2019  



3 
 

D-na Toma Cristina – consilier superior spune ca potrivit art. 489 Cod fiscal, Consiliul 
Local Icoana poate stabili cote aditionale si le inmaneaza d-lor consilieri copie H.C.L. Icoana 
nr. 43/2017 cu impozitele si taxele locale pentru anul 2018 . 

- Ramane sa stabiliti daca se aproba cota aditionala de 1,34 % fata de impozitele si 
taxele din anul 2018, conform art. 489 din Codul fiscal . 

- Daca aveti obiectiuni puteti spune . In continuare da citire art. 489 din Codul fiscal, 
spune ca in anul 2018 am mers pe minime, la extravilan a fost 42 lei/ha, acum ar 
veni indexata suma cu cota aditionala de 1,34 % . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – sunt intervale trecute acolo, noi trebuie sa stabilim cat, eu 
as propune 30 lei/ha teren arabil extravilan . 

D-na Toma Cristina – este sub 42 lei, limita minima . 
D-na Veisa Teodora – conform coeficientului 1,34 % de al M.F.P., se adauga cota de 

1,34 % la cei 42 lei . 
D-na Toma Cristina – nu mai este 42 lei, trebuie adaugata cota de 1,34 % sau cat doriti 

pana la 50 %, asta este parerea mea . 
D-ul presedinte Perieteanu Gheorghe propune valori la impozitul pe terenul extravilan 

iar d-na Toma Cristina le noteaza pe raportul compartimentului  financiar-contabil . 
In continuare se trece la impozitul pe mijloacele de transport. Propunerea d-nei Toma 

Cristina este ca acestea sa ramana asa cum sunt in raportul comp. financiar-contabil . La taxa 
eliberare certificat de urbanism propune de asemenea sa fie cele din raport . Se supun la vot 
impozitele si taxele propuse, cat si cele in suma fixa mentionate in raportul comp. financiar-
contabil, se aproba in unanimitate, astfel fiind adoptata hotararea nr. 39  . 

D-ul presedinte de sedinta citeste punctul 4 de pe ordinea de zi :  
4.  Proiect de  hotărâre  cu  privire la  aprobarea  Planului de actiuni si lucrari de interes 

local care vor fi executate de  beneficiarii Legii nr. 416/2001 in anul 2019 
D-na primar – aveti raportul d-nei Ciucescu Daniela – inspector comp. Asistenta sociala. 
- Nu mai avem oameni multi la ajutor social care sa munceasca, insa planul acesta 

trebuie aprobat anual . 
D-ul Chirita Nastase – 15 beneficiari de ajutor social apti de munca mai avem. Da citire 

numelui acestora si spune ca au un numar mic de ore de prestat, daca vin 2-3 zile si-au facut 
orele legale . 
  Supus la vot, punctul 4 de pe ordinea de zi se aproba in unanimitate, astfel fiind 
adoptata hotararea nr. 40  . 

D-ul presedinte de sedinta da citire pct. 5 de pe ordinea de zi : 
  5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-na primar –  pentru procesele pe care le-am castigat vom recupera banii 
reprezentand cheltuieli de judecata, sunt insa si procese (Harrison si cel cu stadionul) unde nu 
mai recuperam cheltuielile de judecata . 

D-ul presedinte de sedinta declara sedinta inchisa .   
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Perieteanu Gheorghe                           Nicolăiţă  Viorel 


